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Villreinfangsten som Verdensarv  

 - En ti tusen år lang tradisjon 
 

Styremøte – 05.09.2017  
 

Sted:    Oslo 

 

Til stede:  

Styre:  Kristin Hille Valla, Per Dag Hole, Egil Mikkelsen, Kristin Prestvold, 

John Olsen,  

Ellen Marie Sørumgård Syse (prosjektleder/sekretær, referent – fra ca kl 

11.00). 

 

Meldt forfall:  Kristin Prestvold, Raymond Sørensen 

 

Kopi:    

 

 

Sak:   Ansvar 

10/17 Til dagsorden   

11/17 Godkjenning av referat fra sist 

møt 

Referat godkjent.  

12/17 Kontaktforum  Skal arrangere Kontaktforum på Hjerkinn 

10.oktober. Kristin og Ellen får hovedansvaret 

for å lage program, skaffe innledere osv. Må 

få ut informasjon om dato så fort som mulig. 

Kristin 

 

Ellen 

13/17 Saker fra AU-1 Bør vi se på organisering av arbeidet? 

Supplere styret med ny(e) person(er)? Trenger 

mer tyngde, gjennomslagskraft, særlig opp 

mot politisk hold. Kan vi finne «En ny Børge 

Brende»?  

 

Kristin: Ellen se i komitemerknader i 

Stortingsmelding om reiseliv våren 2017. Hva 

har de ulike partiene sagt, er det noe parti som 

har utmerket seg? 

 

Må få flere til å delta og engasjere seg i vårt 

arbeid. 

 

Ikke noe vedtak. Alle kan tenke på dette, 

jobbe videre med å få supplert med en ny 

sentral person inn i styret.  

Per Dag 

 

 

 

 

 

 

Ellen 

 

 

 

 

 

 

 

Styret 

14/17 Eventuelt   

 a) Kontakt ny 

fylkeskonservator 

Oppland 

Kristin hatt et uformelt møte med ny 

fylkeskonservator i Oppland; Kristin Loe 

Kjelstad. Espen Finstad deltok også. 

Positivt møte, men virker som kjennskap til 
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prosjektet ikke har blitt videreført til nye 

ansatte. Bedt om at Loe Kjelstad kan holde 

innlegg på Kontaktforum. 

 b) Verdiskapingsprogram 

«Villreinfjellet som 

verdiskaper» 

Gudbrandsdalsmusea (GM) har sendt 

forespørsel om VSV vil være med som 

samarbeidspart i et nytt verdiskapingsprosjekt. 

Miljødirektoratet utlyst nytt program: 

«Villreinfjellet som verdiskaper». GM søker 

om totalt 2,5 millioner fordelt på 5 år, til 

prosjektet «Villreinløypa». Hovedfokus på 

næringsutvikling i randsonene til 

villreinområdene Reinheimen og Dovrefjell. 

Også Villreinsenter Nord,  Norsk Fjellsenter 

og Nasjonalparkriket reiseliv med som 

samarbeidsparter.  

Styret stiller seg bak prosjektet. 

Ellen 

    

   

Etter styremøtet ble det avholdt møte for Ressursgruppa. Innlegg ved Egil Mikkelsen, John 

Olsen, Arne Sandnes, Anne Mari A. Hjelle, Heidi Sørensen og Bengt Fasteraune.   


